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PROTOKÓŁ NR XLIV/2009 

z XLIV sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 30 grudnia 2009 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 
 
Początek obrad godz. 9.00 
Na stan 34 radnych w sesji udział wzięło 34 radnych. 
 
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu) 

 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
Pan BOGDAN OLESZEK Przewodnicz ący Rady Miasta  
otworzył i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska.  
 
 
Radny  BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Witam bardzo serdecznie proszę Państwa na obradach nadzwyczajnej 
sesji Rady Miasta Gdańska. Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta 
Gdańska o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Łostowice 
centrum w mieście Gdańsku, tj. druk 1322, w pkt 2 ppkt 6 – został zdjęty 
przez Prezydenta. 
Bardzo proszę pan radny Kamiński. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękujemy bardzo. Proszę państwa otwieramy teraz dyskusję. Bardzo 
proszę pan radny Jacek Teodorczyk. 
 
 
Radny JACEK TEODORCZYK  
Panie przewodniczący, panie prezydencie, koleŜanki i koledzy radni. W 
tej kwestii ja, chociaŜ nie jest to mój okręg wyborczy, ale potraktowano to 
jako sprawę społeczną i zwrócono się do mnie jako do 
przewodniczącego Komisji Spraw Społecznych, przyjąłem delegacje 
komitetu protestacyjnego przeciwko budowie stacji bazowej na Wzgórzu 
Mickiewicza, podzieliłem racje, które mi przedstawili przedstawiciele z 
tego komitetu, jak rozumiem z Rady Osiedla to było i napisałem w tej 
kwestii interpelacje do pana Prezydenta Miasta i oczywiście otrzymałem 
odpowiedź na to, Ŝe takowego zakazu postawienia tam, umiejscowienia 
tam stacji bazowej nie ma z odpowiednim uzasadnieniem. Znam równieŜ 
ja z kolei ja ze swej strony liczne uzasadnienia, które całkowicie 
przeciwstawiają się postawieniu w tak bliskim otoczeniu osiedli ludzkich 
stacji bazowej telefonii komórkowej, i Ŝe negatywnie bardzo to wpłynie 
na zdrowie mieszkańców. W związku z tym, ze jednak nie ma zakazu jak 
wspomniała przewodnicząca Rady Osiedla postawienia tam stacji 
bazowej telefonii komórkowej to po pierwsze chciałbym zadać pytanie, 
czy są plany postawienia tam stacji bazowej telefonii komórkowej, a po 
drugie chciałbym zawnioskować o wprowadzenie zakazu do tego planu, 
zbudowania tam w pobliŜu tych osiedli lidzkich stacji bazowej telefonii 
komórkowej. I w zasadzie tego się domagam, dziękuję. 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Dziękuję bardzo. Pan radny Krystian Kaczmarek. 
 
 
Radny KRYSTIAN KACZMAREK  
Panie przewodniczący, wysoka rado. PoniewaŜ dopuszczono do głosu 
jedną stronę tego konfliktu Rady Osiedla, która jest przeciwko planu, ja 
proponuję, Ŝeby mogła wystąpić równieŜ druga strona, która jest za 
planem, Ŝebyśmy poznali jej argumenty. no bo w tej chwili znamy tylko 
jedne argumenty. Odnośnie planu niepodoba mi się to, Ŝe ktoś zajmuje 
grunty gminy, liczy na to, ze nikt tego nie zauwaŜy i przez zasiedzenie 
będzie mógł ten grunt przejąć. To jest nie w porządku a widzę, ze Rada 
Osiedla to jakby pochwala. UwaŜam, Ŝe to jest bardzo nie w porządku i 
dlatego jeśli chodzi o moją osobę, chociaŜ mam tu niektóre uwagi do 
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planu, jestem za taką wersją planu jaka jest. Ona została juŜ tak 
wynegocjowana, Ŝe w zasadzie juŜ trzeba uchwalić i przerwać tą 
niepotrzebną od lat dyskusję. Dziękuję bardzo. I jeszcze raz proszę o to 
Ŝeby druga strona teŜ mogła wystąpić i nam przedstawić argumenty. 
Proponuje pana Wojtachę, który reprezentuje grupę mieszkańców i teŜ 
uczestniczył tutaj w tym spotkaniu. 
 
 
Radny  BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący RMG 
Proszę państwa, do głosu dopuściłem nie tych, których chciałem ale tych 
którzy się zgłosili. Zgłosiła się wczoraj pani przewodnicząca Piątkowska 
telefonicznie prosząc o taki głos, Ŝadnego innego głosu nie miałem i 
zgodnie z naszym regulaminem jak państwo wiecie nie dopuszcza się 
wtedy innych, musza wcześniej zgłosić. Nie zgłosili, to raz, dwa 
stanowisko pana Wojtachy chyba wszyscy radni znacie. Występował i na 
komisji wielokrotnie i pisał pisma. Ono jest zbieŜne, nawet bym 
powiedział z tym co będziemy uchwalać. I dlatego. Ale główna przyczyna 
jest taka, ze wcześniej trzeba zgłosić. Nie było zgłoszenia. Dziękuję 
bardzo. Pani przewodnicząca Chmiel. 
 
 
Radna  MAŁGORZATA  CHMIEL  
Dziękuję bardzo. chciałam odpowiedzieć panu radnemu Teodorczykowi. 
Po pierwsze stacja bazowa telefonii komórkowej, o który pan mówił, 
wniosek złoŜony, nie tyle wniosek złoŜony ile zamysły stacji bazowej są, 
ale chodzi o plan obok. RównieŜ Wzgórza Mickiewicza ale o tam gdzie 
pokazują, to nie jest w obrębie tego planu. Jeśli chodzi o obręb tego 
planu, nie został do tej pory Ŝaden ujawniony wniosek o lokalizację na 
tym terenie jakiejkolwiek stacji bazowej telefonii komórkowej. Co nie 
znaczy, ze w pewnych terenach, zwłaszcza domków jednorodzinnych 
nie naleŜy tego zakazać, wprost odwrotnie, jestem równieŜ tak jak i pan 
przeciwnikiem w takich terenach stacji bazowej telefonii komórkowych, 
ale ten plan jest juŜ bardzo zaawansowany a mamy nie tylko na ty 
terenie do uporządkowania tą sprawę. Szczęśliwie Miejska Komisja 
Urbanistyczna Architektoniczna podjęła stanowisko, które pan prezydent 
Bielawski był uprzejmy podpisać, w którym to stanowisku są wyliczone 
zasady umoŜliwiające lokalizacje stacji bazowych telefonii komórkowych 
na terenie Miasta Gdańska. Mnie się wydaje, Ŝe są to wytyczne idące w 
duchu i pana i moim. To jest pierwsze. A drugie ja chciałam się zapytać 
czy, zapomniałam na komisji zapytać, czy jeŜeli my byśmy uchwalili 
ewentualnie ten plan dzisiaj, czy on byłby realizowany razem z 
koniecznością egzekucji tych zobowiązań inwestora Incest Hel, które 


